

2026 年 1 月美國非農就業數據公佈安排

尊貴的用戶：

根據最新消息，美國將於以下北京時間公佈重要經濟數據：

重要數據	公佈時間	前值（萬）	預測值（萬）
ADP 就業人數	2026 年 2 月 4 日 21:15	4.1	4.5
非農就業人數	2026 年 2 月 6 日 21:30	5.0	7.0

美國勞工統計局發言人表示，由於政府部分停擺，可能無法如期在週五發佈 1 月非農就業報告。近期市場波動劇烈，我們建議您務必加強持倉風險管理。

在公佈重要數據或新聞前後，特別是在公佈前 30 分鐘至公佈後 15 分鐘內，市場波動通常較大且流動性下降。為保障您的交易安全，我們將根據實際行情，進行以下臨時調整：

1. 掛單距離調整

現貨黃金：掛單需距離當前市價最少 1,500 點；

現貨白銀：掛單需距離當前市價最少 2,000 點。

2. 點差可能擴大

點差可能擴大至 200 點或更高。

溫馨提示：

- 重要數據公佈期間，金銀價格可能劇烈波動，請合理控制倉位，設置止損止盈，降低交易風險。
- 本公司採用市價成交模式，波動行情下實際成交價可能出現滑點，結果對您有利或不利。
- 為避免高峰時段的入金渠道堵塞而影響入金，請您提前將資金注入「金榮錢包」，以確保入金順利。

金榮中國金融業有限公司作為香港黃金交易所（HKGX）AA 類 084 號持牌成員、金集團核心成員及認可交割條鑄造商，其現貨黃金白銀投資產品嚴格遵循香港投資合規標準及相關法例。另外，上述投資產品未必完全符合您所在地區的監管要求，請您在投資前審慎評估。

如有任何疑問，請透過 24 小時網上客戶服務或致電 (+852) 2355 7866 聯絡我們。

金榮中國金融業有限公司

2026 年 1 月 30 日

U.S. January 2026 ADP & Non-Farm Payrolls Employment Data Release Notice

Dear Valued Clients,

According to the latest updates, the United States will release key economic data at the following times (specified in Beijing Time):

Data Type	Release Time	Previous (in thousands)	Forecast (in thousands)
ADP Employment	21:15 on Feb 4, 2026	41.0	45.0
Non-Farm Payrolls	21:30 on Feb 6, 2026	50.0	70.0

During the release of important data or news, particularly from 30 minutes before to 15 minutes after the announcement, the market usually experiences higher volatility and reduced liquidity. To enhance your trading security, we will make the following temporary adjustments based on the actual market conditions:

1. Pending Order Distance Adjustment:

- **Gold (XAU/USD):** Minimum 1,500 points from the current market price
- **Silver (XAG/USD):** Minimum 2,000 points from the current market price

2. Widened Spreads:

- **Gold/Silver spreads may widen to 200 points or more**

Important Reminders:

1. Significant price fluctuations may occur during the data release. Please manage your positions carefully and set appropriate stop-loss and take-profit levels to mitigate risk.
2. Our platform operates under a market execution model. In a volatile market, slippage may occur, which can either be favorable or unfavorable to you.
3. To avoid potential delay in deposits during peak times, we recommend making deposits to your "Upway Wallet" beforehand to ensure smooth transactions.

Up Way China Bullion Limited is a class "AA" licensed member (No. 084), a Bullion Group core member, and an Authorized Good Delivery Bars Minter of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX). Our spot gold and silver investment products strictly comply with the investment compliance standards and relevant regulations in Hong Kong. Please be reminded that such investment products may not



fully comply with the regulatory requirements of your jurisdictions. We strongly advise you to exercise caution before making any investment.

If you have any enquiries, please feel free to contact us via our 24-hour online customer service or call us at (+852) 2355 7866.

Up Way China Bullion Limited

Jan 30, 2026